

MEIGHEN PAPERS,

PUBLIQUES

ARCHIVES PUBLIQUES

CANADA

(220A)

EUCOZONE ANTISEPTIC
PROPERTIES: STAINLESS, COLOURLESS. A Valuable and powerful antiseptic.
CONTENTS: 5 FULL STRENGTH in each tube. Cuts, burn, scratch, or insect bites.

DO NOT DILUTE

EUCOZONE NOSE DROPS
PROPERTIES: Eucозone Nose Drops relieve the discomfort of colds, catarrh, sinus infection, hay fever and nose fever. Eucозone Nose Drops is a dilution of Eucозone Antiseptic in a highly medicinal oil soluble with the delicate membranes of the nasal passages. **Contents 1/2-oz.**
DIRECTIONS: Tilt head far back until facing the ceiling. Insert 1/4 dropperful of Eucозone Nose Drops in each nostril. Hold position 1 minute until drops reach sinuses. For throat condition swallow 1/2

dropful after each meal until you have been relieved.
EUCOZONE RUB
PROPERTIES: Eucозone Rub is designed for application to the face, neck, chest, back and joints. It stimulates and aids local circulation in the affected areas.
DIRECTIONS: After applying hot towel or soaking, apply Eucозone Rub to skin surface, massaging gently. For head and throat congestions insert in nostrils or swallow small piece. It may be vaporized in boiling water and inhaled deeply.

EUCOZONE NASAL JELLY
PROPERTIES: Eucозone Nasal Jelly is highly penetrative. Its base is of eucalyptus, ozonated, by means of which it is able to penetrate, releasing nascent or active oxygen.

DIRECTIONS: Insert tip of tube well up in nose. Squeeze end of tube, deposit jelly into nostril. Press sides of nose to distribute jelly. Repeat three times daily until relieved. Be sure penetration is secured high up into nasal cavities, the usual site of infection and inflammation.

RECTAL OINTMENT
PROPERTIES: This product is recommended for relief of itching burning piles in all cases of similar nature. Eucозone Rectal Ointment comes in tube with applicator and is easily applied. Will not stain.

EUCOZONE LABORATORIES (CANADA) LIMITED WINDSOR - ONTARIO

LES PRODUITS EUCOZONE
Dans Tous Les Produits Eucозone...
ANTISEPTIQUE EUCOZONE
Un Antiseptique de grande Valeur—Pour blessures, coupures, brûlures, meurtrissures.
PROPRIÉTÉS: Ne tache pas. Incolore. Un antiseptique puissant et de grande action. Utilisable sur toutes les plaies.
DIRECTIONS: Appliquez Eucозone sans diluer à la blessure, coupure, brûlure, égratignure ou piqûres d'insectes.
NE PAS DILUER

GOUTTES NASALES EUCOZONE
Ne Contient Pas d'Éphédrine
PROPRIÉTÉS: Les gouttes nasales Eucозone soulagent le malaise des rhumes de cerveau, catarrhe, infections sinuaires, fièvre des foies, etc. Les gouttes nasales Eucозone sont un mélange de l'Antiseptique Eucозone avec des huiles essentielles de haute qualité qui se dissolvent facilement dans les membranes délicates des passages nasaux.
DIRECTIONS: Penchez la tête bien en arrière, faisant face au plafond. Insérez dans chaque narine un compte-gouttes et tirez le quart du contenu d'un compte-gouttes à la fois. Ne touchez pas le tube. Les gouttes atteignent le sinus. Pour atténuer les douleurs de la gorge avaler la moitié du contenu d'un compte-goutte après chaque repas jusqu'à soulagement.

EUCOZONE à FRICTION
PROPRIÉTÉS: L'Eucозone à friction doit être employé dans les cas de congestion locale, notamment eucallyptus, pour l'influenza, dos et jointures. Il est stimulant et

ONGUENT RECTAL EUCOZONE
PROPRIÉTÉS: Ce produit est recommandé pour les hémorroïdes piquantes, brûlantes, et tous cas de nature semblable. L'onguent rectal Eucозone est produit en tube avec insérateur et s'applique facilement. *Ne tache pas.*

GELEE NASALE EUCOZONE
PROPRIÉTÉS: La Gèle Nasale Eucозone est grandement pénétrante. Elle est à base d'huile d'eucalyptus, ozonée et un procédé ingénieux et dégage un oxygène métrique ou actif.
DIRECTIONS: Insérez le bout du tube bien avant dans le nez. Pincez le bas du tube pour déposer assez de gelée pour couvrir la membrane. Pressez les cotés du nez afin

aider la circulation locale dans les endroits affectés.
DIRECTIONS: Après avoir lavé la partie endolorie ou appliquée la serviette chaude servissant à l'Éucозone. Pour les congestions du cerveau ou de la gorge insérez dans les narines ou avalez-en un petit morceau. Peut être aussi vaporisée dans de l'eau bouillante et aspiré profondément.

EUCOZONE LABORATORIES (CANADA) LIMITED WINDSOR - ONTARIO 25M-8-37 HPLTD